
Zápis z 10. zasedání obecního zastupitelstva obce Lipník, konané dne 

17.5.2011 ve 20 hod. 

Přítomni:  Josef Novotný,  Ludmila Mácová,  Zdeněk Kneslík,   Miroslava Tomková,  Jaroslav Králík,  Miroslav        
Svoboda,  Arnošt Pacola,Pavel Nedvědický, Miloslav Tomek  

Program: 

1. Zahájení  

2. Kontrola zápisu z minulé schůze 

3. Realizace nutných opatření ve škole v návaznosti na  neposkytnutí dotace  

4. Prodej přípojky v Havránku 

5. Různé, diskuse 

6. Závěr 

K bodu 1 ‐ Schůzi zahájil starosta Josef  Novotný. Přivítal přítomné zastupitele  Ověřovateli  byli určeni Arnošt 
Pacola a Pavel Nedvědický.  

K bodu 2 ‐ Zápis z minulé schůze  přečetla  Ludmila Mácová – nebyly vzneseny žádné připomínky.  

K bodu  3  ‐  Starosta  Josef  Novotný  informoval,  že  společně  s místostarostou  Miroslavem  Svobodou  a 
ředitelem  školy  Josefem  Štěrbou  provedli  kontrolu  ve  škole  a  navrhují  provést  postupně  nutná  opatření, 
která  se  budou  postupně  realizovat.  Pro  letošní  rok  je  nutné  zbourat  nepotřebný  komín  –  bude  osloven 
kominík p. Buršík a dále demontáž transportéru a násypky – zajistí místostarosta pan Svoboda.Pro příští rok 
je  naplánovaná  výměna  oken, místnost  pro  školnici,  sociální  zařízení  pro  dívky  a  chlapce,  izolace  stropů 
v přístavbě a nátěr plechové střechy. Fasáda je naplánovaná  na rok 2013. Nyní je třeba připravit předběžné 
rozpočet na každý rok a zajišťovat dotace z titulů  průběžně vyhlašovaných pro běžný rok.  

 K bodu 4 ‐ Ve sportovním areálu Havránek proběhlo jednání s projektantem panem Štrambergrem  – projekt 
bude zpracován do 2  měsíců.Nyní je třeba vyřešit přeložení přípojky elektřiny od splavu ke srubu a jednat o 
prodeji celé přípojky s firmou EON. 

K bodu  5  –  Pro  příští  rok  v rámci  „Rozvoje  venkova“  se  pokusíme  sehnat  dotace  na  úpravu  obce.  Podle 
projektu  je  třeba    vyřešit  chodník  kolem  fary,  návrh  projektanta  je  chodník  1,80 m  a  tím  by  se muselo 
ustoupit do silnice, která by byla 5,5 m. Záležitost je třeba dořešit. 

      Pan Králík zajistí barvu na nátěr zábradlí v Havránku a domečku na zahrádce u školky. Dále zajistí nákup 
gáblu k míchačce.Práce provede obecní zaměstnanec Michal Jaša. Dále provedou odstranění   nezapojených 
světel  u tenisového hřiště a odplevelení  hřiště.  

      Pavel Nedvědický zajistí opravu nástěnek u čekárny. 

      V KD proběhla revize elektro, bylo zjištěno několik závad. Pan Karel Pléha nakoupil potřebný materiál a 
závady  odstranil. 



       Pan Arnošt Pacola podal  informaci,  jak probíhají   přípravy dalšího čísla Lipníčku, který by měl vyjít před 
pouti. 

      Starosta  informoval,  že  nám  bude  poskytnuta  dotace  na  opravu  sportovišť.  /práce  budou  provedeny 
v době prázdnin/ ‐ zajistí Pavel Nedvědický. 

      31.5.2011 se koná zasedání rady Mikroregionu Rokytná – zúčastní se starosta Novotný.  

      MěÚ odbor výstavby – územní souhlas výstavby zahradní chatky paní Heleny Mlýnkové – na vědomí. 

       MěÚ odbor životní prostředí  ‐ vypouštění do přírody raka říčního a raka kamenáče – na vědomí                                        

       Pan  František Palát obdržel  v Přibyslavi nejvyšší hasičské  vyznamenání  „Zasloužilý hasič“.  Slavnostního 
předání  se zúčastnili rodinní příslušníci , starosta obce Josef Novotný a zástupci hasičů.   

 

 

  Přijatá usnesení z 10. Zasedání ZO Lipník,konané dne  17.5.2011 

1. Zastupitelstvo obce Lipník projednalo a schvaluje“ 

a/nutné opravy ve škole 

b/přeložení a prodej přípojky elektriky  v Havránku 

c/přípravu projektu na celkové úpravy obce – chodník u fary … 

d/drobné opravy v obci (viz. dnešní zápis) 

2. Zastupitelstvo obce Lipník bere na vědomí: 

       a/záležitosti stavebního charakteru  

        b/ odstranění závad z revize elektro v KD 

        c/poskytnutí dotace na opravu hřiště  

        d/ Udělení hasičského vyznamenání pana Paláta Františka 

         

Zapsal: Ludmila Mácová       

Starosta obce: Josef Novotný 

       Ověřovatelé:  Arnošt Pacola,  Pavel  Nedvědický 

       Skončeno v 21 hod.                                          

 



 

 


